
Beste colleges van Baarle-Nassau en Baarle-Hertog, 

Wij schrijven de brief in bijlage, om ons ongenoegen en onze bezorgdheid te uiten over het feit dat er 
geen herstelwerken zullen gebeuren in func>e van het heropenen van onze lokalen. De kern van deze 
bezorgdheid zit in de volgende punten: 

Onze ac>viteiten lopen goed. Het beperkte aanbod aan ac>viteiten voor jeugd en jongeren in onze 
gemeenten proberen wij te compenseren. Dat dit in de gemeenten warm onthaald wordt is duidelijk, 
de deelnemersaantallen zijn groot. Een deel van onze ac>viteiten is zonder onze lokalen niet te 
organiseren, waardoor dit aanbod opnieuw (eerder was dit met corona ook al het geval) in het 
gedrang komt. 

Onze vrijwilligers zijn kostbaar en schaars. Een Wielerzesdaagse organiseren met meer dan 180 
vrijwilligers doe je niet zomaar. Deze vrijwilligers doen dit omdat ze het leuk vinden, ze iets willen 
bijdragen aan de maatschappij, maar het brengt natuurlijk ook een aantal (minder leuke) plichten 
met zich mee. De gezelligheid en sociale cohesie is hierbij de belangrijkste factor om de vrijwilligers 
toch enthousiast te houden. 

Een aantal van onze ac>viteiten hebben te veel deelnemers en te weinig leiding. Als wij nog een 
aantal jaar geen (eigen) werkplek en sociale ruimte hebben, zijn we bang dat de vrijwilligersaantallen 
nog verder zullen teruglopen en we dus minder kunnen organiseren.  

We begrijpen dat u vele factoren in overweging heeK genomen bij het nemen van dit besluit. We zijn 
echter van mening dat de impact op onze organisa>e, en dus ook op de gemeenten, te groot is. 
Daarom zijn wij ervan overtuigd dat, zoals reeds besproken op een eerder overleg (23 mei 2024), het 
herstellen van de gang (naast de biljartzaal) een zinvolle, als ook noodzakelijke investering is. 

We zouden het preOg vinden om op korte termijn met u over dit onderwerp te spreken. Dit omdat 
de argumenten die nu gegeven worden (in andere gemeenten kunnen ze ook lokalen delen, in het 
nieuwe gebouw is er ook minder ruimte) voor ons niet te verdedigen zijn. 

We willen zeker nog meegeven dat we de samenwerking met de gemeenten al>jd als posi>ef ervaren 
hebben. Als s>ch>ng organiseren wij zaken waar de gemeenten baat bij hebben (zie ook onze 
uitgebreide subsidieaanvraag). Als s>ch>ng krijgen wij subsidies van de gemeenten waar we veel aan 
hebben. Echter, de huidige beslissingen laten ons in de kou staan, en zorgen ervoor dat de nega>eve 
energie de bovenhand neemt op de posi>eve. Laat die posi>eve energie nu net datgene zijn dat het 
jeugdwerk draaiende houdt. Onze bezorgdheden zijn al meermaals geuit in de overlegmomenten de 
afgelopen maanden maar er komt, in onze ogen, te weinig reac>e. Om die reden hebben we besloten 
om de brief in bijlage openbaar te maken. 

Met vriendelijke groet, 
Bestuur S>ch>ng Jeugdwerk Baarle.  

 


